



TROLLHÄTTAN IWC
Distrikt 236, Sverige

Protokoll fört vid styrelsemöte 6, verksamhetsåret 2024-2025

Tid: Tisdagen den 3 juni 2025 hos Kristina Björkqvist

Närvarande: Else Madsen, Lena Simonsson, Britt Hallgren, Anna-Karin Christiansson, Christina Palm, Kristina Björkqvist, Ingela Wikström.

Frånvarande: Ewa Knutson – delvis närvarande på telefon

1. Mötet öppnades av past president Anna-Karin Christiansson
2. Dagordningen godkändes
3. Föregående mötesprotokoll 2025-02-12 gick igenom och godkändes
4. Inkommande skrivelser
 - Inbjudan till distriktets informationsmöte den 31/8 i Vänersborg för två deltagare från varje klubb
 - Tackbrev har kommit till skattmästaren från Musslan
 - Presidenten har fått brev från Eva Gill angående Orange Day, från Holland
 - Presidenten har fått presidentbrev från Christina Svensson, DP
 - Skattmästaren har fått skattmästarbrev från Maj-Britt Gabrielsson, Dskm
5. Utgående skrivelser
 - Inga, men sekreteraren skall skicka tackmail till vänklubben Tune efter besök hos dem 6 maj.
6. Kassarapport och andra ekonomiska frågor
 - Ewa berättade att det i kassan nu finns 8.327 kr.
 - Senaste gåvan till Musslan var på 3.275 kr.
 - Våra månadsmöten har under verksamhetsåret gått back med 916 kr.
 - Vi har under året bidragit till gåvor på ca 19.000 kr
 - Klubben har skickat deltagaravgiften för Britt Hallgren till Tune, men då hon var på sjukhus och inte kunde delta avbokades hennes deltagande i god tid. Tune har inte återbetalat hela avgiften utan gav 400 NOK i kontanter, som skall lösas in.
 - **Beslut:** mötet beslutade att klubben står för mellanskillnaden, dvs skall inte krävas av Britt.
 - Årsavgiften för verksamhetsåret 2026-2027 diskuterades. Vi får höjd avgift till distriktet då, och avgiften som för 2025-2026 är 550 kr föreslås höjas till 600 kr för 2026-2027. Föregående år har vi

egentligen haft en årsavgift på 500 kr med ett extra tillskott till gåvoverksamheten på 50 kr, men vi föreslår att denna inte skall inkluderas längre. Alltså **föreslås årsmötet besluta** om en årsavgift för 2026-2027 på 600 kr.

7. Information från ISO

- Britt meddelade att det hade varit ett digitalt möte med teknikproblem, men att distriktets DISO ringt upp efteråt och summerat innehållet. Huvudsakligen hade det handlat om rekrytering av nya medlemmar.

8. Kommande program – vi gick igenom årsplaneringen och fördelade huvudansvar för månadsmöten. Hur vi fördelar hjälpande händer vid mötena tas upp i höst. I stort är följande klart:

- **Onsdag 10 september Månadsmöte – tillika årsmöte i SPF-lokalen**
 - **Ewa** är ansvarig.
 - Årsmötet leds av Ewa, som ansvarar för att formalia följs.
 - Årsberättelse: Anna-Karin skall sammanställa årsberättelse och skicka till styrelsen för granskning och senare underskrifter.
 - Bildspel som komplement tas fram av Kristina och Anna-Karin, och diskuteras vid styrelsemöte före årsmöte. Bidrag gärna med bilder i god tid!
 - 3 minuter: Christina Johansson
 - Program: Ewa föreslås att i första hand kontakta Marie Kvarnström för att berätta om Amish-folket. I annat fall finns flera bra förslag i listan i slutet av protokollet som vanligt. Tidpunkt är beroende på när föredragshållaren har möjlighet att komma. Därefter planeras övriga detaljer under styrelsemötet före.
- **Lördag 4 oktober – DÅM (Distriktsårsmöte) i Borås.** Ewa och Anna-Karin är valda delegater, men vi önskar få sällskap av många fler. Det brukar vara ett intressant program och det är roligt att träffa andra.
- **Lördag 18 oktober kl 13-16: 65-årsjubileum gemensamt med Uddevalla (60 år) och Vänersborg (65 år).** Offerter har inkommit från Kanalrestaurangen och Folkets Hus och programkommittén har gemensamt beslutat sig för Folkets Hus.
 - Detaljer kommer att anges i inbjudan i augusti. I princip står vi (Trollhättan) för kontakterna med restaurangen, Uddevalla tar emot anmälningar och hanterar pengar, Vänersborg skriver inbjudan och håller ihop "programmet" under lunchen. Vad respektive klubb vill bidra med i form av verksamhet står klubbarna fritt.

- **Beslut:** Styrelsen beslutade att inte ha något vanligt månadsmöte i oktober.
 - **Onsdag 12 november** – Anna-Karin ansvarig
 - **Onsdag 10 december** – Britt ansvarig
 - **Tisdag 13 januari** – IW-dagen firas i Uddevalla – inget eget månadsmöte i januari
 - **Onsdagen 11 februari** – Christina P ansvarig
 - **Lördag 7 mars** – Distriktsmöte hos Göteborg Norra
 - **Onsdag 11 mars** – Kristina B ansvarig
 - **Onsdag 9 april – tillika valmöte** – Ingela ansvarig
 - **Majmöte** - Vänersborg ordnar och bjuder in Uddevalla och Trollhättan.
9. Medlemsfrågor
- Britt Dahl och Zarah Rosén har begärt utträde, så då är vi 31 medlemmar kvar.
10. Övriga frågor
- Förslag till kommande programpunkter ligger kvar här för att kunna kompletteras vid behov.
 - **Britt** om att be Solvarm att prata om sina energisnåla hus.
 - **Britt** föreslår också att det lokala ölbryggeriet i Lilla Edet kommer och berättar om sin verksamhet någon gång.
 - **Karin Ekelund** berättar om sin uppväxt
 - **Ulla Haglund** om smultronställen i Trollhättan
 - Sedan tidigare har vi följande på listan över förslag: Besök på konsthallen med guide, Rapport från Ukraina med Elena Malm, Bohlins Glass (Trollhätteglass), Jan-Kenneth Johansson, Omstart i livet med Göran Christiansson.
11. Nästa möte.
- Blir hos **Anna-Karin den 27 augusti kl 13.00** med lätt lunch
12. Avslutning
- Vice presidenten tackade för allas insatser och framför allt Kristina för en delikat lunch.

//Anna-Karin Christiansson, sekreterare